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　　1.Every man is a poet when he is in love.
　　每个恋爱中的人都是诗人。
　　2.Love is a chord in life, not a solo.
　　爱是人生的和弦，而不是孤独的独奏曲。
　　3.Don\'t cry because it is over, smile because it happened.
　　不要因为结束而哭泣，微笑吧，为你的曾经拥有。
　　4.There will always be people who\'ll hurt you, so you need to continue trusting, just be careful.
　　生活中总会有人想伤害你，你仍然需要继续相信别人，只是小心点而已。
　　5.Maybe God wants us to meet a few wrong people before meeting the right one, so that when we finally meet the person, we will know how to be grateful.
　　在遇到梦中人之前，上天也许会安排我们先遇到别的人;在我们终于遇见心仪的人时，便应当心存感激。
　　6.Love is ever matter of comedies, and how and then of tragedies.
　　爱情常是喜剧，偶尔是悲剧。
　　7.Love triumphs over everthing. Love has no age, no limit and no death.
　　情战胜一切。爱情没有寿命，没有极限，不会死亡。
　　8.To the world you may be one person, but to one person you may be the world.
　　对于世界而言，你是一个人;但是对于某个人，你是他的整个世界。
　　9.Love is not only a sentiment but also an art.
　　爱情不仅仅是感情，它也是艺术。
　　10.Love and a cough cannot be hid.
　　爱情跟咳嗽一样是掩饰不了的。
　　11.Never stop smiling, not even when you\'re sad, some man fall in love with your smile.
　　永远都不要停止微笑，即使在你难过的时候，说不定有人会因为你的微笑而爱上你。
　　12.The worst way to miss someone is to be sitting right beside them knowing you can\'t have them.
　　失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边。
　　13.To love and to be loved is the greatest happiness of existence.
　　爱人和被人爱是人生最大的幸福。
　　14.True love\'s the gift which God has given to man alone beneath the heaven.
　　真爱是上帝单独赐予普天下芸芸众生的礼物。
　　15.No man or woman is worth your tears, and the one who is, won\'t make you cry.
　　没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。
　　16.ust because someone doesn\'t love you the way you want them to, doesn\'t mean they don\'t love you with all they have.
　　爱你的人如果没有按你所希望的方式来爱你，那并不代表他们没有全心全意地爱你。
　　17.I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you.
　　我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉!
　　18.This card is to let you know that I still love you after all of these years.
　　这张卡片是要让你知道，纵使时光荏苒，我却爱你如初。
　　19.After 25 years, our love is even stronger than before.
　　25年已经过去，我俩的爱情历久弥坚。
　　20.You were my high school sweetheart, And still are.
　　高中时代，你是我的意中人，一直到今天，你还是。
　　21.To my one and only Valentine: I love you.
　　献给我惟一的爱人：我爱你。
　　22.You h***e always been there for me, And I will always be there for you. Happy Valentine\'s Day.
　　你永远在那里等待着我，而我也将永远在那里守候着你。情人节愉快。
　　23.I fell in love with you when I first saw you, And I still am after 40 years.
　　40年前，我对你一见钟情。到如今，对你的感情仍丝毫未减。
　　24.I didn\'t think that I could ever trust happiness. then I met you. Happy Valenti ne\'s Day, Dear.
　　我一直不相信有真正的“幸福”,直到不久以后，我邂逅了你。亲爱的，情人节快乐。
　　25.Our love grows stronger with every passing year. Happy Valentine\'s Day, Baby.
　　我俩的爱，一年比一年更坚定。小宝贝，情人节快乐。
　　26.I will be your Valentine until the end of time
　　我将是你的情人，直到地老天荒。
　　27.After all these years I still feel like a schoolboy when I hold your hand I\'m thinking of you this Valentine\\\'s Day
　　纵使多年已过，但每当我紧握你的手时，仍有一种自己还是高中生的感觉。我在这个情人节，一直思念着你。
　　28.I made the right choice when I decided to marry you Be my Valentine forever
　　决定跟你结婚，是正确的选择。愿你今生今世做我的情人。
　　29.No one has ever loved me the way you do I love being your little Valentine
　　从来没有人像你这般地爱我。我喜欢做你的小情人。
　　30.I knew that there would be ups And downs when I married you But through it all you h***e always been my Valentine
　　当年娶你，已知人生总有起伏不定的时候。但经历过这一切的甘与苦，你终究是我的爱人。
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